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Registered Civil Engineer

MAILING ADDRESS 
P. O. BOX 489 

GLENDALE, CALIF. 91209

1528 CANADA BLVD. 
GLENDALE, CALIF. 91208 
241-6035 — 242-0722

March 14, 1975

Mr. William Sullivan
Chief Special Agent
Federal Bureau of Investigation 
11000 Wilshire Blvd.
West Los Angeles, California

Dear Mr. Sullivan:

I am hereby requesting under Section 241 Title 18 of 
the U. S. Code, and under other applicable laws, that you 
proceed immediately to prosecute all persons responsible 
for the conspiracy to violate the civil rights of Sirhan 
B. Sirhan who is being held in San Quentin prison for a 
murder for which he was not responsible.

Information available to me shows that Senator 
Robert F. Kennedy lived until July 19, 19^9 at which 
time he died by drowning on Chappaquiddick Island in 
Massasachusetts.

The alleged murder of Robert Kennedy was on June 5, 
1968. Mr. Sirhan could not possibly have killed the 
Senator under these circumstances.

All information which I possess to substantiate my 
charge will be made available to you at yqur request.
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MAILING ADDRESS 
P. O. BOX 489 

GLENDALE, CALIF. 91209

1528 CANADA BLVD. 
GLENDALE, CALIF. 91208 
241-6035 — 242-0722

March 14, 1975

Mr. William Sullivan
Chief Special Agent
Federal Bureau of Investigation
11000 Wilshire Blvd.
West Los Angeles, California

Dear Mr. Sullivan:

I am hereby requesting under Section 241 Title 18 of 
the U. S. Code, and under other applicable laws, that you 
proceed immediately to prosecute all persons responsible 
for the conspiracy to violate the civil rights of Sirhan 
B. Sirhan who is being held in San .Quentin prison for a 
murder for which he was not responsible.

Information available to me shows that Senator 
Robert F. Kennedy lived until July 19, 1969 at which 
time he died by drowning on Chappaquiddiok Island in 
Massasachusetts.

The alleged murder of Robert Kennedy was on June 5, 
1968. Mr. Sirhan could not possibly have killed the 
Senator under these circumstances.

All information which I possess to substantiate my 
charge will be made available to you at y^ur request.

Please advise me of your action as soon as possible. 
^ Very truly you/s,

cc: Gilbert Benjamin
Special agent of 
the F. B. I.

GCT/dd
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THE CHAPPAQUIDDICK COVERUP

In the early morning hours of July 19, 1969, a Deputy Sheriff 
named Christoper Look was driving home, travelling east on Chap- 
paquiddick road from the Edgartown Ferry on Chappaquiddick Island 
in Massachusetts. Look came to a sharp right turn in the road, 
where the road intersected a dirt road called Dike Road, which con­
tinued straight in the same direction Look was travelling.

Look slowed to make the right turn and he noticed a car dri­
ving northeast on School Road toward him at the same intersection. 
As Look slowed to almost a stop, the other car, instead of neg­
otiating the turn on to Chappaquiddick Road toward Edgartown,drove 
straight ahead and stopped on a narrow sand road leading to a ce­
metery. As the car passed in front of Look's headlights, he saw 
it was a black sedan and that there appeared to be a man and a 
woman in the front seat, and what appeared to be some clothing in 
the rear.

Look turned the corner and stopped about sixty feet from the 
other car, stepped out of his station wagon and walked back along 
the center line toward the car which was stopped at the entrance 
to the ancient cemetery. As he was about thirty-five feet away, 
the car quickly reversed, made a 90° right turn and headed towards 
Dike Bridge and the beach, the car disappeared at high speed in a 
cloud of dust. It was approximately 12:45 AM.

The black sedan travelled three-quarters of a mile and, at 
high speed, struck some ruts in the road in front of the wooden 
bridge, lost control and flipped over the right side into about 
nine feet of water. The car came to rest with the engine toward 
the bridge and the rear of the car at an elevated position. The 
two occupants of the car were upside down with water pouring into 
the only open window next the the driver's left arm. The driver 
drowned almost immediately and the young girl scrambled into the 
rear seat as the water rose around her. Sho soon discovered that 
in the upside down position, the elevated section of the floor of 
the rear section of the car trapped sufficient air that, by grasp­
ing the upside down seat, she was able to breathe.

The position of her drowned companion prevented her escape 
from the only open window; and she survived for approximately 
two hours. Shortly before 3 AM, or thereabouts, she expired from 
shock, exposure and lack of oxygen.

The girl was identified as Mary Jo Kopechne, secretary to 
Senator Robert F. Kennedy, who alledgedly was murdered by Sirhan 
B. Sirhan in Los Angeles, approximately one year and one month 
earli er.

When rescuers pulled the girls body from the car at 9 o'clock 
the next morning, the driver of the vehicle was not there.

Wiio was he and where had his body gone? When the car was 
pulled from the water, the front windshield which took the full
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impact of the fall from the bridge was cracked but not broken in.

Both windows on the passenger side, which wefe smaller and 
did not receive such a force as did the windshield, were broken 
out to their frames.

Who was responsible for removing the glass from these windows? 
What was the purpose? Was the driver's body removed in the night 
and if so why was Miss Kopechne left inside the car?

What was the driver's identity? Why conceal both his body 
and his name?

At approximately 9 AM, the same morning, a strange conver­
sation occured at the Edgartown Ferry crossing at the time the 
paramedic was taking the body from the submerged car.

Three men boarded the ferry for the short trip across the 
narrow strait joining Edgartown Harbor with Katama Bay.

When the ferry docked at the Chappaguiddick terminal, one 
of the men, Mr. Tony Bettencourt, went up to Senator Ted Ken­
nedy and asked, "Senator, they just took a dead girl our of 
your car, do you want a ride up the the bridge?" "No", said 
Kennedy, "I'm going over to town."

Another man named Hewitt said loudly, "Senator Kennedy, 
are you aware of the accident?"

One of Kennedy's companions said, "Yes, we just heard 
about it."

It seems to me that this was quite true, since I am fully 
convinced that the driver of the car was Robert Kennedy, not 
Ted Kennedy.

What was this terrible secret that forced the Senator from 
Massachusetts to take the blame for an accident which involved 
his brother, the former Senator from New York?

I am sure it is not necessary to overstate this case. It 
is better to leave the police work where it belongs, and hope­
fully, the Los Angeles police and the Edgartown authorities, 
will rise to the occasion and perform their duty.

Copyrighted 1975
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' CONSPIRACY REPORT NO. 1 (3-13-75) "

Mrs. Sam "Casey" Gordon, deceased, told me approximately ten : 
(10) years ago, that she had a woman as a house guest for approx­
imately one year. The woman's name was Phyllis McGuire, a friend 
of Sam Giancana,' a reputed mobster. .

Casey told both my wife and I, that Marilyn Monroe had coin­
cidentally appeared at the Seattle Worlds Fair, and in Reno, Nev­
ada, when Senator Robert Kennedy had appeared at these locations 
with his family. She said that when Giancana came to Palm Springs, 
Miss McGuire made herself immediately available to him. '

Casey lived on Crescent Drive, next to my house at 769 Crescent, 
which is now leased. I learned from other sources that Sam Gordon, 
Casey's husband was a boyhood friend of Jack Ruby, the original . 
Jack Ruby from Chicago. I wcis told by a different source that Ruby 
was found shot to death in.a barrel, and that the Dallas Ruby was 
an imposter. ’ ■ -

Recent news accounts have, charged that Sam Giancana employed 
one Johnny Roselli to make,repeated attempts on Fidel Castro's life.' 
These attempts were allegedly made at the approximate time of the . 
Bay of Pigs invasion. (April 17, 1961) ’

When Roselli appeared for sentencing from a conviction resul- • 
ting from a card cheating case, Roselli reportedly asked fbr len- ■ 
iency due to his partic1 pation in the Castro affair. The Judge . 
said he did not deserve any "brownie points" for this and sentenced 
him to prison anyway.

The press at present, has mounted a campaign of accusation 
against Federal agencies with respect to their possible participa­
tion in political assassinations.

In my opinion,, these accusations are not entirely justified, 
and I will tell you why.

I have firmly established that both Kennedy "assassinations" '■ 
resulted in the death of persons other than President John Kennedy 
and Senator Robert Kennedy. With this in mind let me proceed:

The occurence of two fake, Assassinations lends credence to 
the thought, that they were engineered in order to conceal those ■ 
responsible for actual assassinations and assassination attempts.

In any criminal investigation, motive and timing should never 
be discounted.

The press is now suggesting that Fidel Castro had President 
Kennedy shot in retaliation for the attempts on his life.

We now know that this was not the case.

Let us suppose, that the disappearance from public life by 
President Kennedy was in fact, due to possible exposure of the

Copyright, ed:1975
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attempts on Castries life and other domestic disclosures related 
thereto. '

The press stated at first that two Massachusetts men, (Edelman 
and Wal insky) , who were associates of RFK had stated that RFK had 
stopped the attempts on Castro's life. The next day the press said 
this was not the case, that it was President Kennedy who stopped the 
operation.

The facts are that the operation did take place and that there 
were six attempts to kill Castro, one of which resulted in the loss 
of a boat by gunfire.

It is of interest that Roselli's lawyer was Grant Cooper, who 
immediately following the Rosellis case, represented Sirhan Sirhan, 
for the alleged "murder" of RFK.

It is apparent that a complete understanding of the Friars 
Club Card Cheating Case (Roselli) was of paramount importance in 
deali ng with Si rhan.

Now let us look at the fake assassination of RFK. When the 
true facts of this case were revealed on KUSC Radio (Rap Line, 
Lowell Ponte, April 24, 1970), a law suit was filed by one Ted Charach, 
that a plumber from Lockheed did the Senator in.

Time went by and following a discussion at Glendale Colllege 
on June 5, 1974, that contained some very convincing information, 
Los Angeles was again invaded, this time from Massachusetts and New 
Yor k.

A former New York Congressman, Allard Lowenstein, teamed with 
a man from UNCLE on KABC Radio to again advance "The Plumber in the • 
Pantry", theory of political assassination.

Their intellectual discourse on two way radio was disturbed 
by a caller who called their attention to the coroner's report 
which described the deceased in other physical dimensions than 
the good Senator from New York possessed. According to the Los 
Angeles Times, RFK was positively shot in the pantry of an old 
hotel on Wilshire Blvd., on June 5, 1968. Nothing could be far­
ther from the truth.

Another invitation to Glendale College on Febduary 25, 1975, 
blew a lot of covers, to coin a phrase. It was pointed out that 
Allard Lowenstein, the advocate of assassination by plumber had 
employed a secretary who had participated in the joyful reunion 
with RFK at Chappaquiddick Island on July 19, 1969, thirteen 
months after RFK was supposed to have been laid to rest after 
his funeral in St. Patrick's Cathedral.

One thing led to another and it was soon apparent that in 
1969, when bodies were arriving at Travis Air Force Base from ‘ 
Vietnam, Bobby was enjoying the good life at Chappaquiddick play­
ground. Bobby's driving ability soon altered this injustice how­
ever, and he landed upside down with his mouth full of sea water 
at Poucha Pond. Thus ended the saga of the New Frontier and the’ 
Mystery of Camelot.

Copyri ghted 1075
George (^Thomson
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On Channel 13 Los Angeles, a man of rapid voice named, Mort 
Sahl teamed with this above mentioned man from UNCLE on the night 
of March 12, 1975 and prepared the American uninitiated and un­
informed public with the coining disclosure that the pantry gunfire 
resulted from blank cartridges, but to no one's suprise, he hung 
on tenaciously to the libel of the plumbing industry at Lockheed 
Aircraft Company in Burbank.

Copyrighted 1975
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OPTIONAL. FORM NO. 10 
MAY 1952 EDITION 
GSAFPMR (41 CFR) 101-11.5

.UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
date: March 20, 1975to : FILE (44-2897)

FROM : FILE REVIEW AND SUMMARY CLERK ANNIE JUNE SHAW

subject: GEORGE CECIL THOMSON 
aka. George C. Thomson, 
George Cecil Tho/pson, 
George Thoron, George Thompson

The following is a summary of information obtained from a 
review of all references to the subject in the Los Angeles 
files under the name and aliases listed above. All 
references under the above names containing data identical 
or possibly identical with the subject have been included.

This summary is designated to furnish a synopsis of the 
information set out in each reference.

1 cc - G. Benjamin THIS SERIAL IS NOT TO BE, 
REMOVED ^ROM THlS FILE "

5010-103
Buy U.S. Savings Bonds Regularly on the Payroll Savings Plan



56-156-3178 A Poster announcing that GEORGE C. THOMSON was to speak 
on Tuesday, February 25, 1975 at Glendale College 
from 11 AM to 12 Noon, in Room B-106.

GEORGE C. THOMSON is the author of ’The Quest for Truth*.

The following paragraphs are set out on this poster:

"The only gun found the night of the murder was found 
in the pantry with eight expended shells in its cylinder. 
The body which was taken to the morgue had a bullet 
removed during the autopsy which did not match the pantry 
gun.

"The victim was, therefore, shot by a gun other than 
the pantry gun and the murder was committed in an area 
other than the pantry."

Also set out on this poster is the following:

"Physical Descriptions for Comparison:
Victim RFK Difference

Color Eyes Hazel Blue -

Weight 165 lbs. 140-145 20 lbs.

Height 5'10^" 5’9"

Attached is a xerox copy of the autopsy report on 
Robert F. Kennedy.



Roberta?. Kennedy 20
A 60-57^

GENERAL EXTERNAL EXAMINATION;

The non-cmbalmcd body, measuring 70-1/2 Inchon (179 cm) in 
length and weighing about 165 pounds (74.5 kg), in that of 
a well-developed, wcll-nourfTirel'and muscular Caucasian male 
appearing about the recorded age of 42 yearn. The extremitioo 
are generally symmetrical bilaterally, showing no obvious 
structural abnormality.

The head shows extensive bandaging, somewhat blood-stained 
in the posterior aspect. Dressings are also present in the 
right clavicular region, the right axilla, and the right 
ankle regions. Also present over the right inguino-femoral 
region are apparently clastoplast dressings. A recent 
tracheostomy has been performed at a comparatively low level* 
A clear plastic tracheostomy tube fitted with an inflatable 
cuff is in place. The area also shown u gauze dressing.

Lividity is well developed in the posterior aspect of the 
Lody,-mainly at the upper shoulder and midback regions with 
approximately equal distribution bilaterally. The lividity 
blanches definitely on finger pressure. '

Robert fc Kennedy 
60-5731

Eye color in hazel. Pupillary diameters arc equal at about 
5 mm (3/16 inch).

The buccal mucosa and tho tongue show no lesion.

Chest diameters arc within normal limits and there in 
bilateral symmetry. Tho breasts are those of a normal 
adult male. The abdomen in scaphoid. No abdominal scar is 
identified. There is an old low medial Inguinal scar on tho 
right. .

Torture and configuration of the nails are within normal limits, 
and no focal lesions are noted. There in no peripheral edema.

The skin in. general shown a smooth texture and no additional 
significant focal Ion ion. There is abundant suntan, 
especially at ^ho neck region where its contrast with tho 
areas shaved for surgical preparation on the right can he 
noted.

No structural abnormality is noted on the back.

There -is a diagonally disposed recent surgical incision about 
3 inches (7.5 cm) in length in the right anterolateral femoral 
region. This incir.Hn has boon inUcily sutured. Thore is 
an associated plastic tubing of small diameter, sentence 
abod 1/2 inch (12 mm) from tho infero-r Ua" margin of the 
.incision-. ‘



56-156-3178 Date of Activity: 2/25/75
Continued: Date Furnished: 2/24/75

Agent: SA JOHN F. MORRISON
Informant: GEORGE C. THOMSON

Consulting Engineer 
P. 0. Box 489
Glendale, California 
91209

Original Evidence: Poster Announcement

7-1627-1742 Memo to the SAC, Los Angeles from SA Leslie F. Warren 
p.3 dated 5/21/74, captioned as follows:

"HEARNAP”

’Data Furnished by Fred Schwartz, 
Father of Eknily Harris Schwartz

5/21/74 AM’ 

Mr. Schwartz resides at 112 Chicago Street, Clarendon 
Hills, Illinois, 60514, telephone number (312)323-6499 
or (312)325-6388. He arrived at LAX on a Monday evening 
at 5:40 PM and stayed at the Holiday Inn - Brentwood, 
170 North Church Lane, Los Angeles, telephone number 
476-6411, Room 811.

Mr. Schwartz was picked up by an agent at the Holiday 
Inn at approximately 10:05 AM, on 5/21/74 and was 
brought to the Los Angeles Office of the FBI where 
he was debriefed regarding telephone calls he had 
received since his arrival in Los Angeles on 5/20/74.

Mr. Schwartz relayed the following:

’’Between 8:30 AM and 9 AM on 5/21/74, a call came in 
to the Holiday Inn from a person claiming to be 
GEORGE THOMPSON, Consulting Engineer, 1528 Canata, 
Glendale, California, 241-6035.

In substance, THOMPSON mentioned the 'thought control’ 
which had been mentioned with respect to the SLA 
activities. He had become aware of a new medical 
theory regarding thought control which involved a 
surgical technique applied onto an ear. He recommended 
the reading of a book by an authority on the matter by

-3-



7-1627-1742 
p.3 Cont:

89-196-4

Lawrence Tino De Langis, 16 Linda Vista Avenue, 
Haledon, New Jersey. Schwartz stated that THOMPSON 
talked in such a manner that he, SCHWARTZ, questioned 
THOMPSON’S mental stability.

On basis: THOMPSON made allegations that the police 
and the FBI were in a conspiracy to do away with the SLA. 
etc.

Date of Activity: 5/21/74
Date Furnished: 5/21/74
Agent: Not Stated
Informant: FRED SCHWARTZ

112 Chicago Street, 
Clarendon Hills, Illinois

Original: Oral Interview

Complaint Form dated 5/30/72 regarding a complaint 
received from GEORGE THOMSON, 1528 Canada Blvd., 
Glendale, 241-6035 regarding a man by the name of 
Nicholas Zorvas, Secret Service Agent shot in throat 
in Bremmer shooting of Wallace.

THOMSON said there was a picture in the ”Los Angeles 
Times”, Home Edition, that purports to show Bremmer in 
Ottawa. He said the man next to him bears a striking 
resemblance to the Secret Agent Zorvas, who was shot. 
He thinks this person is the same man.

He thought the FBI should look into this and report it 
to the Secret Service.

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: 5/30/72
Agent: Not Stated
Informant: GEORGE THOMSON

1528 Canada Blvd.,
Glendale, California

Original: Telephone Call

56-156-3104 Memo to the SAC, Los Angeles from SA R. J. La Jeunesse,
Jr., dated 3/27/72, captioned as follows:

"KENS ALT”

GEORGE CECIL THOMPSON, who identified himself as 
a consulting engineer with offices at 1528 La Canada 
Avenue, Glendale, California, with telephone number 
241-6035, telephonically contacted the writer on 
3/8/72 and advised as follows:

-4-



56-156-3104
Cont:

"He stated he had previously contacted the FBI in 
connection with the hijacking of an aircraft by 
Arab guerrillas during the fall of 1970.

"He reportedly read of attempting to extort money 
from Trans World Airlines and is of the opinion that 
the same forces are responsible for the current attempt 
against Trans World Airlines.

In 56-156-2950 THOMPSON telephonically contacted the 
Los Angeles Division on 6/10/70, at which time he 
claimed to have evidence that Sirahan Sirahan could 
not have been the man who fired the fatal shots that 
killed late Senator Robert F. Kennedy.

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: 3/8/72
Agent: SA R. J. LA JEUNESSE, JR
Informant: GEORGE CECIL THOMPSON 

Consulting Engineer 
1528 La Canada Ave., 
Glendale, California

Original: Telephone Call

56-156-2990 Memo to the SAC, Los Angeles from SA R. J. La Jeunesse, Jr. 
dated 9/16/70, captioned as follows:

"KENSALT"

"On 9/10/70, a male individual, who identified himself 
as GEORGE CECIL THOMSON, contacted the writer and 
advised he had been referred to the writer by Sergeant 
Zimmerman of the Los Angeles Police Department. THOMSON 
resides at 1528 Canada Blvd., Suite 208, Glendale, 
California. He described himself as a "Consulting 
Engineer" and explained that he could be reached at 
telephone numbers 241-6035 or 252-0722.

He said he was calling because he had received a 
’lightweight air mail’ letter from New York, New 
York, postmarked, 9/7/70. On the rear of the envelope 
there appears the name of Martin S. (Sirhan)and an 
address of 2403 Caesar Avenue, New York, New York, 10375.

-5-



56-156-2990 Mr. THOMSON stated the stationery bears the letters
Cont: 'CBS'. The letter refers THOMSON to a Peter Noyes

of the LA TV Station KNXT. The letter sets forth 
that statement that Noyes knows all there is to know 
about the assassination of the late Robert F. Kennedy.

(The letter was read by THOMSON over the phone)

THOMSON advised he has made numerous visits to the
'U. S. Department of Justice, Room 1158' in connection 
with civil rights matters. He stated that he was 
a little disturbed because he has repeatedly called 
the FBI; however, he has not received satisfaction.

During the conversation with THOMSON on 9/10/70, 
he stated that he had absolute proof that Senator 
Robert F. Kennedy was not shot and that Sirhan Sirhan 
is not responsible for his death.

On 9/11/70 THOMSON telephonically contacted the writer to 
advise that he had not yet sent the above described letter 
to the writer, as he promised to do on 9/10/70.

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: 9/10/70 and 9/11/70
Agent: SA R. J. LA JEUNESSE, JR.
Informant: GEORGE CECIL THOMSON
Original: Two Telephone Calls

56-156-2986 Memo to the SAC, Los Angeles, from SA R. J. La Jeunesse,Jr. 
dated 9/15/70, captioned as follows:

"KENSALT"

On 9/10/70, Peter Noyes, of Television Station KNXT, 
6121 Sunset Boulevard, Los Angeles, telephonically 
contacted the writer and advised as follows:

He had been telephonically contacted by one GEORGE 
THOMSON of Glendale, California. THOMSON told Noyes 
that he, THOMSON, had received a letter from someone 
in New York City setting forth that Noyes was completely 
knowledgeable about the assassination of the late 
Senator Robert F. Kennedy.

Noyes stated he had no information regarding any 
conspiracy directed at or in connection with the 
assassination of Mr. Kennedy.

-6-



56-156-2986 Date of Activity: Not Stated
Cont: Date Furnished: 9/10/70

Agent: SA R. J. LA JEUNESSE, JR.
Informant: PETER NOYES

Television Station KNXT 
Original: Telephone Call

56-156-2950 Complaint Form dated 6/10/70 regarding a Complaint 
made by GEORGE CECIL THOMPSON of 1528 La Canada Ave., 
Glendale, California, Consulting Engineer, 241-6035.

THOMPSON said he had evidence that the assassin of 
Robert Kennedy, known as Sirhan-Sirhan could not 
have been the man that fired the fatal shots; that 
this evidence consisted of contradictory showings 
that one shot was fired within several inches of the 
victim, while the accused was several feet away and 
therefore could not have fired the shot.

Complainant advised he had presented his evidence 
to both defense attorneys for Sirhan-Sirhan and to 
the prosecution.

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: 6/10/70
Agent: Not Stated
Informant: GEORGE CECIL THOMPSON
Original: Telephone Call

134-3338A-136A Office Memo to the SAC, Los Angeles from SA Kelly P. 
Hemmert dated 8/24/70, captioned as follows:

’’ECHO PARK COMMISSION OF LAW AND ORDER
IS-C"_______________ _______________

A Rally was held on 7/25/70 sponsored by the "Echo 
Park Commission on Law and Order" and the "Kennedy 
Assassination Truth Committee", at the Sepulveda 
Unitarian Universalist Church Society, 9550 Haskell 
Avenue, Los Angeles County, California.

Subject: Assassination of President John F. Kennedy, 
11/22/63, Dallas, Texas; assassination of Senator 
Robert F. Kennedy, 6/5/68, Los Angeles, Califomia- 
Report of Activities and Discussions Occurring at 
the Kennedy assassinations Truth Rally held at 
the SUUCS on Saturday, 7/25/70.

SUUCS is Sepulveda Unitarian Universalist Church Society 
-7-



134-3338A-136A Among those in the audience was GEORGE C. THOMPSON 
Continued: and all or part of his family.

GEORGE THOMPSON is the man who publicly says that John 
F. Kennedy was never assassinated in Dallas, Texas and 
that the person in the car that was shot was a JFK double.

The main speaker of the evening was Ted Charach. Charach 
said that RFK was killed by a right wingers assassination.

Many of the persons attending this rally believed that 
the CIA planned the assassinations of President Kennedy 
and Senator Kennedy. They see the CIA using right wing 
hit men to carry out the tasks.

Date of Activity: 7/25/70
Date Furnished: 8/6/70
Agent: SA K. P. HEMMERT
Informant: LA 5343-S
Original: Informant Report

134-3338A-136

62=0-51131 Complaint Form dated 7/30/70 issued by GEORGE C. THOMSON 
with an address of 1528 Canada Blvd., Glendale, California.

THOMSON telephonically contacted this office and related 
the following:

THOMSON said he had been researching the ’alleged 
murder of Senator Robert Kennedy’. He feels the 
Senator is not dead; that Sirhan Sirhan is not guilty. 
He based this on some self instigated review of autopsy 
of the body, the alleged paths of the bullets and the 
direction in which they were supposed to have been fired.

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: 7/30/70
Agent: Not Stated
Informant: GEORGE C. THOMSON
Original: Telephone Call

89-75-905 Airtel to Director, FBI from SAC, Dallas dated 5/27/68 
captioned as follows :

"ASSASSINATION OF PRESIDENT 
JOHN FITZGERALD KENNEDY 
11/22/63 AT DALLAS, TEXAS 
MISCELLANEOUS- 
INFORMATION CONCERNING"

-8-



89-75-905
Cont:

On May 22, 1968 information was received from a 
source who has furnished reliable information in the
past to the effect that Mr. H. L. Hunt, wealthy Dallas 
oilman, had received the following letter postmarked 
at Glendale, California, May 14, 1968 from Mr. GEORGE 
CECIL THOMSON, P. 0. Box 289, Glendale, California:

Attached is a xerox copy of a letter(Reviewer’s Note):

The copy in file is a very poor reading copy also 
A portion of this is unreadable.

-9-
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i^nu^ i iter DpJarolyn Walther as 9ho"a..ked down the street 

^a‘i:; ■’ • ■■"hidiag doorway .from her position South of Elm Street
intei r where she had,been standing in the sun on the East 

ustor. Street quietly watching the parade.
v. reer, the driver Vtsrt^d to pull the heavy car forward

.^i wing the exact source of the gunfire, He moved forward 
proximately 2G feet and Ua salts noise again occured which was 

,.imiiar to the revving of a Jiotorcvde engine. A second burst of 
Aire struck the car. This . -■ '.me the ..am target was the young man 
.umpevsonating the Texas ih't.or ?.;;<•. mat. had turned to his rigi
A bv?. .ex. /.'..shed through \. .:. dg .i.C/.t o.. his upraised hand
tr-J i.-'i..^ bone fragments’;! ' th-.. ,ir. Another bullet struck bin
!x. cht ha oh near rhe rig’.v,. ^nouldfi forcing puces of rib bone 
iragL^i^ ...?A.gi -f. xhest,nt oelow the right, r.’nple. A third 
■■a.,..'..’.t s:/.•.vl -h o oi t'.-. ; ..' ■ thighv He collapsed ..u the floor

> . ...jr :. h..hnnan in o , >jnx.
oompG.h i. . . .-pm.'ed hw ;.,. aide win:.'/... area. One
■/■vlli.v -’..awint ?ol:w fi.i zr.rror ore rhe glasE
f:..A ie.h i . . .at j-yh .3ne..h.h'^ it complete.. •..nce.it wae
r'.';'hi . Onhi 'ilfh. u caii-. 'h. rmt between r ght dooi

h ; -forated r - h. ■ trim
p^O ^m m ^^-l^;t Of A . ■“• •'- ,U... '

■ 1..o*G6 3 '.'*. v . tx.e.4.u mtri..* <xm t..oi. . lerman
th- . ” ‘ history wcA h; '. vo o K-n dra:; a call/ i ..nee t:
h1-. coverur wm,. :’;>> . bed uuai nor., d.

'‘..a » cars u ox g^n., . "6 m anoth^- ragic com-', j .e, A 
> :a'l been standing in tae street :4ddeixy de- a ■ a ret 

.hi -v i k ^reau !_ doing eo she part .a ally ooscured e
.. . - was shot in the head fDrom about 2 fee­

 e of the gun. Her blood and f^'^sh was fourc tne 
Vi./h...................-th neimets of tne motorcycle officers passm.. at
.:hh v‘ . sc^t. The agent impersonating Connally had .mr^ 1 
.alert Ct. 1 .i the floor with the machine gun. This man hose ■ 
hi; che f . the-car just as Greer, the driver ega-- pulled 
the oar ahuac ’ h ..owing the second burst of gunf. f -s put tj

target past the position of the man firing the gm and ne swivel

-11-



o.?“ j ; . k ■'c. er.? ,...’€ ox.no
r’ain'i V ; Thu.: , - have .bcc

vtk: kti-i?' ''hi ' avered up the ss

• wounc

. il . •. .1 C J. L I' i. —
As mar.' the was in a seml^jie position he receive 

< - : t aa th J jack approximately 6 inches below the right shoulde:
nevertheless he struggled to his feet, but immediately received two 
ilmcsc siiulaneous bullets catting a slot across his head from 

. «. ? j ahu.ut snoweri.rq i'sh-^od. a;’ the car with human debris, 
a . ptner .oh crashed ;..;Ah;^e as* ...^ne about 1/5 up from the ear 
.c-'e <.nd f ar r^?od She vcaaziune -bove the roof of his mouth. 
These womls hunger ?x the machine gun sprayed
./ ....eis into vne Live .-.: L. fell over dead, and the
„;ur fill ircr '.'it g. . . .S.^- fit kted. Mr. Greer pushed
r ? ud i ’ft heu*., j with its cargo of
u z ^<Vi • as/ i i-r larkland H^-\'aL'. The gunman? &■ outlets kept 
: m« -ri they formed a pq^^f; fire in a sr.?t ight line toward 
1 > ? 1 fridge hitting7 pave font to the >f the car,
kv . : ass ; ' ahe.iurb in ^.^a tmegsion. The car -'rove on, 
..r.,j.d'y .y'taiiag fro:., fer.otiv^ .nage. ' '

- J.-,;/ , : J ." £ m ' .'•^icllet.' , fired in a. . . . shaped 
pi.itj:.i : the ; v.?Ht~, of fire swung in his
tmrik so j.. ■ 'fc v ../el; ■ kr'tior.. ..’tray bullets

. . who was 
y u the 
history

. c our 

i . . ping
' . no in modern aistury,

‘il.ayo /epi. Valentine’s Day is brought u.ak 
Ih-* norror is producing a remarkably 

. • .t-'fect az: w.aCiual moral conscience of mankind.
w assumed exist, now does not exist. People 

who . a. be moral are being exposed as being immoral.
: was in question by the press are being shown

to pcs..?,.. ’ ‘c 1;^ quality of moralty. They do not want any I
pari • ,\u . . .er it be individual murder or mass murder of
ganoixae.. • k iconoclasm is upon us. Imagery is being

exposed few ■ . ruly is, Rioting but an illusion. |
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Re: ASSASSINATION OF PRESIDENT 
JOHN FITZGERALD KENNEDY 
NOVEMBER 22, 1963 AT 
DALLAS, TEXAS

According to source, also enclosed with the letter 
was a drawing on 20^” by 35" drafting paper labelled "Dallas 
Murder Map", and reflecting that George C. Thomson, Engineer, 
1526^ Canada Boulevard, Glendale 8, California, was the author 
of same.

The files of the Dallas Office of the FBI reflect 
that information concerning one George Cecil Thomson was 
set forth in the report of Special Agent Robert P. Gemberling 
at Dallas dated October 21, 1964, in captioned matter, on 
pages 25 thru 37.

Subsequent to the publication of the report of the 
President’s Commission on the Assassination of President 
Kennedy, the FBI has been contacted by and received a consider­
able number of communications from George Cecil Thomson, a 
51-year old civil engineer, who in 1964 resided at 917 Briarwood 
Lane, Glendale, California. He was identified at that time 
as the owner and operator of the Thomson Engineering Company, 
1528 Canada Boulevard, Suite 208, Glendale, California.

Thomson appeared to be obsessed with the idea that 
Lee Harvey Oswald did not assassinate President Kennedy and 
Thomson prepared a 106-page treatise on this subject wherein 
he endeavored to prove his theories. This treatise was entitled 
"How President Kennedy Really Was Killed" or "The Quest for 
Truth", and primarily took issue with the scientific examin­
ations conducted and the results thereof. His work was 
thoroughly analyzed and found to be based on fallacious and 
incomplete information and was of no value to the assassination 
investigation.

17



89-75-904
Cont:

62-0-49176

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: 5/22/68
Agent: Not Stated
Informant: PAUL M. ROTHERMEL, JR.

Security Officer
Hunt Oil Company 
Dallas, Texas

Original: In the Dallas Office

Letter to the Honorable B. Everett Jordan, United States 
Senate, Washington, D. C., 20510, from J. Edgar Hoover, 
Director, of the FBI dated 10/12/67.

The letter acknowledges receipt of a communication 
of Oct. 9th with enclosures relating to the correspondence 
of Mrs. Esther Dunlap of Greenwich, Connecticut and 
Mr. GEORGE C. THOMSON of Glendale, California.

See attached xerox copy of correspondence with George 
C. Thoms on.

-18-



:(jistcrcd Civil Engineer

SWIMMING POOLS________________________ _ STRUCTURAL DESIGN OF COMMERCIAL BUILDING

KXMft CANADA BL\ 
GLENDALE 8, CALIF 

Citrus 1-6035 
CH-5-8578-

P 0 BOX #14.89 
Sopt 21, 196;

Dear Esther, '

I not only think your letter of Sopt. 19 was interesting, it 
was also factual as to tho close attention given my presentation of 
the ’’Kennedy Hoax" at Shirley Alloway’s house in New London, Conn.

For all citizens of tho U.S. v/ho are afflicted with the same 
turmoil which has been visited recently upon the Governor of Michigan 
(Brainwashing).

Let me word this in tho briefest way possible.

(1) The body at Washington had a bullot in tho back and all 
wounds wore from tho rear. .

(2) Tho body at Dallas had NO back wound and ALL wounds wore 
from tho front. _

Q.E.D. Two bodies, neither of them Kennedy. Conspiracy, murder, 
concealment, fraud and you name it.

As to the identity of the gunman, as early as 19^5, I personally 
asked two agents of tho.FBI (LA office) for his identify. This was 
refused so I set upon tho task of determining his identity myself. 
It was not until after throe years of work that I satisfied myself 
that tho insane lunatic who shot and killed at least six people on 
that day was LBJ himself.

A similar request to Katsonbach’s office was disregarded.

Now, Esther, tho Warren Commission identified the man at tho 
Gunman’s right and the little girl at the gunman’s left. Not to bo 
outdone, I personally identified the gunman. All evidence points to 
LBJ. .

Lot the Department of Justice state publicly that I .am wrong.

To bad, They do not dare to because they cannot.

They have tho pov/or, but I have tho truth.

- The reason tho Kennedy’s returned tho Xrays to the government 
was because* they were not their property since tho body was not 
JFK. '

-19- /, , CC: fres' of U.S. YmjrsJi/uly,
(whoever he may 00) >/K/7/z/z^z* -----------



62-0-49176 Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: 10/9/67
Agent: Not Stated
Informant: Honorable B. Everett Jordan

United States Senate 
Washington, D. C.

Original: Returned to the above Senator
Correspondence of Mrs. Esther 
Dunlap of Greenwich,Connecticut

89-75-712 Memo to the SAC, Los Angeles from SA Thomas J. Bevans 
dated 3/15/67 captioned as follows:

’’ASSASSINATION OF PRESIDENT 
JOHN FITZGERALD KENNEDY 
11/22/63 
DALLAS, TEXAS
MISCELLANEOUS-INFORMATION 
CONCERNING"

On 3/14/67, Los Angeles Municipal Judge Philip M. Newman, 
Division 23, thru City Attorney Lawrence Young, 
telephonically contacted Supervisor William J. Nolan 
regarding a letter he received from one GEORGE C. 
THOMSON in which THOMSON criticized the Judge for 
sentencing of anti-war demonstrators. Young also 
stated that this letter contained some printed material 
in reference to the assassination of the late President 
John F. Kennedy.

On 3/15/67 SA Bevans, accompanied by SA Eugene B. 
McCarthy, contacted Judge Newman in his chambers, at 
which time Judge Newman made available referenced 
letter and printed material. Judge Newman stated 
that THOMSON is unknown to him and he sees no reason 
why THOMSON sent him the material regarding John F. 
Kennedy.

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished:
Agent:

3/15/67
SA THOMAS J. BEVANS

Informant: JUDGE PHILIP M. NEWMAN 
Division 23

Original: Above mentioned letter 
was located in 89-75-la20

-20-



89-75-667 Letter to Mr. Phillip B. Deily, Special Agent of 
the Federal Bureau of Investigation, 1340 West 6th 
Street, Los Angeles, California, from GEORGE C. THOMSON 
a Registered Civil Engineer, 1526% Canada Blvd., 
Glendale, California.

The letter states he is enclosing a clipping which 
Mrs. Marguerite Oswald asked him to forward.

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: 4/26/66
Agent: SA PHILLIP B. DEILY
Informant: GEORGE C. THOMSON
Original: Clipping located in

89-75-lal7

62-0-46865 A letter from GEORGE C. THOMSON, Registered Civil 
Engineer, 1528 Canada Blvd., Glendale, California, 
address ”To Whom It May Concern":

"Since writing the book, "The Quest for Truth", in 
January, 1965, my office has developed additional 
material in unpublished form. This work is being 
made available in an unbound condition due to the 
author’s conviction that time is of the essence.
I have been advised that millions of dollars are being 
spent to suppress it."

The rest of the letter sets out prices of book, tapes, 
etc.

The letter closes with "Yours truly
GEORGE C. THOMSON

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: Block Stamp not readable
Aggnt: Not Stated
Informant: Material was received from

an unidentified source
Original Evidence This letter

89-75—565 Complaint Form dated 10/12/64, from complainant: GEORGE 
THOMSON regarding Oscar Grunberg, 1711 North Kenmore, 
Los Angeles, California.

-21-



89-75-565 Complainant said that he has been contacted by SA Phil 
Cont: Deily in connection with Jack Ruby and he has furnished

the FBI with his phone number and address before. He 
said that Agent Deily knows how to get in touch with him. 
He said that he has an employee in his office named Oscar 
Grunberg who is from South America and has a rich cousin 
in South America. He considers Grunberg to be completely 
loyal to the United States but he wanted Grunberg's name 
to be in the possession of the FBI in view of his foreign 
connections.

89-75-551

Complainant said that he sometimes thinks that the 
Russians are reading his mind because some of the things 
that he thinks in solitude he reads in the newspapers 
later.

Date of Activity: Not Stated
Date Furnished: 10/12/64
Agent: Not Stated
Informant: GEORGE THOMSON
Original:’ A Telephone Call

Radiogram to Los Angeles from Director dated 10/5/64, 
captioned as follows:

'’ASSASSINATION OF PRESIDENT JOHN 
FITZGERALD KENNEDY, 11/22/63, DALLAS, 
TEXAS, MISCELLANEOUS - INFORMATION 
CONCERNING"

"A telegram dated Oct. 3 was received from GEORGE C. 
THOMSON, Palm Springs, California, FAirview 4-5171 
and reads: "Have definite proof Oswald is innocent. 
Please advise proper course of action".

No information identifiable with THOMSON located in 
Bureau files.

Date Furnished: 10/3/64
Informant: GEORGE C. THOMSON
Original: Telegram

at Bureau
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In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUTHCE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Log Angeles, California 
March 24, 1975

UNKNOWN SUBJECT 
SIRHAN B. SIRHAN - VICTIM 

CIVIL RIGHTS '

On March 19, 1975, Assistant Director William A. 
Sullivan, of the Los Angeles Division of the Federal Bureau 
of Investigation, Los Angeles, California, received a letter 
dated March 14, 1975, from George C. Thomson, of 1528 Canada 
Boulevard, Glendale, California 91208 (telephone 241-6085). 
A Xerox duplication of that letter is attached as Page Wo. Mr. 
Thomson forwarded a carbon copy of the same letter to Special 
Agent Gilbert G. Benjamin, in which Thomson enclosed two Xerox 
duplicated documents. The first, titled, "THE CHAPPAQUIDDICK 
COVERUP," is attached as Pages three and four. The second, 
titled, "CONSPIRACY REPORT NO. 1 (5-15-75),” is attached 
as Pages five through seven. In each of these letters, Thomson 
enclosed a printed business card, one Xerox copy of which 
is attached as Page eight.

4 - Bureau
1 - USA 
W - Los
GGB/lel 
(6)

, Los Angeles 
Angeles (44-289?)

W^ cm



SWIMMING POOL?

MAILING ADDRESS 
P. O. BOX 489 

GLENDALE, CALIF. 91209

Registered Civil Engineer

STRUCTURAL DESIGN OF COMMERCIAL BUILDINGS

1528 CANADA BLVD. 
GLENDALE, CALIF. 91208 
241-6035 — 242-0722

March 14, 1975

Mr. William Sullivan.
Chief Special Agent
Federal Bureau of Investigation
11000 Wilshire Blvd.
West Los Angeles, California

Dear Mr. Sullivan:

I am hereby requesting under Section 241 Title 18 of 
the U. S. Code, and under other applicable laws, that you 
proceed immediately to prosecute all persons responsible 
for the conspiracy to violate the civil rights of Sirhan 
B. Sirhan who is being held in San Quentin prison for a 
murder for which he was not responsible.

Information available to me shows that Senator 
Robert F. Kennedy lived until July 19, 1969 at which 
time he died by drowning on Chappaquiddick Island in 
Massasachusetts.

The alleged murder of Robert Kennedy was on June 5> 
1968. Mr. Sirhan could not possibly have killed the 
Senator under these circumstances’. )

All information which I possess to substantiate my 
charge will be made available to you at your request.

Please advise me of your action as soon as possible.

Very truly yours

cc: Gilbert Benjamin
Special agent of 
the F. B. I.

GCT/dd



Page One

'• ' ' ' THE CHAPPAQUIDDICK COVERUP .

. ' In the early morning hours of July 19, 1969 , a Deputy Sheriff
. named Christoper Look was driving home, travelling east on Chap-

• paquiddick road from the Edgartown Ferry on Chappaquiddick Island
■ . In Massachusetts. Look came to a sharp right turn in the road,

’ where the road intersected a dirt road called Dike Road, which con-
/ tinued straight in the same direction Look was travelling.

- Look slowed to make the right turn and he noticed a car dri-
< ving northeast on School Road toward him at the same intersection.

’. As Look slowed to almost a stop, the other car, instead of neg- .
* ’ otlating the turn on to Chappaquiddi ck Road toward Edgartown .drove

./■ Straight ahead and stopped on a narrow sand road leading to a ce-
* s ■ metery. As the car passed in front of Look's headlights, he saw 

• Sv it was a black sedan and that there appeared to be a man and a
woman in the front seat, and what appeared to be some clothing in 

, the rear.

• • Look turned the corner and stopped about sixty feet from the
other car, stepped out of his station wagon and walked back along 

; the center line toward the car which was stopped at the entrance 
;: • to the ancient cemetery. As he was about thirty-five feet away,

. the car quickly reversed, made a 90° right turn and headed towards
' ■ Dike Bridge and the beach, the car disappeared at high speed in a
’ - cloud of dust. It was approximately 12:45 AM.

' The black sedan travelled three-quarters of a mile and, at
: high speed, struck some ruts in the road in front of the wooden

bridge, lost control and flipped over the right side into about 
nine feet of water. The car came to rest with the engine toward

• \ the bridge and the rear of the car at an elevated position. The
. ‘ . two occupants of the car were upside down with water pouring into

! ■ the only open window next the the driver's left arm. The driver
-■ drowned almost immediately and the young girl scrambled into the 

’ ’ .>■ rear seat as the water rose around her. She soon -iiscovered that
’ in the upside down position, the elevated section of the floor of

: the rear section of the car trapped sufficient air that, by grasp-
j ing the upside down.seat, she was able to breathe. ;

. _2. . ■ The position of her drowned companion prevented her escape
i . from the only open window; and she survived for approximately
1 two hours. Shortly before 3 AM, of thereabouts,, she expired from

shock, exposure and lack of oxygen. ■ • . - .

• ^ '. The girl was identified as Mary Jo Kopechne, secretary to
Senator Robert F. Kennedy, who alledgedly was murdered by Sirhan

■ B. Sirhan in Los Angeles, approximately one year and one month . 
. ‘• ’ earlier.. • ■ , < ;- ■ ' . . . • ■ “ ■ ■ ■

; , When rescuers pulled the girls body from the car at 9 o'clock
■ a the next morning, the driver of the vehicle was not there.

• ' - ^ • Who was he and where had his body gone? When the car was
. i - pulled from the watery the.-front windshield which took the full _

Copyrighted 1975 ■ ; ’
George C. Thomson

■ - .3 - ’



a

3
1

Page 'Two

impact of the fall from the bridge was cracked but not broken in.

Mth windows on the passenger side, which were smaller and 
Aid sot receive such a force as did the windshield, were broken 
Mt to their frames. .

flho was responsible for removing the glass from these windows? 
What was the purpose? Was the driver's body removed in the night 
Mid IF so why was Miss Kopechne left inside-the car? '

Aat was the driver's identity? Why conceal both his body 
Mid *15 name? •

It approximately 9 AM, the same morning, a strange conver- 
Httoa occured at the Edgartown Ferry crossing at the time the 
pamedic was taking the body from the submerged car.

Three men boarded the ferry for the short trip across 
«arr*w strait joining Edgartown Harbor with Katama Bay.

Wien the ferry docked at the Chappaquiddick terminal

the

one:
«f the men, Mr. Tony Bettencourt, went up to Senator Ted Ken- 
«e4r and asked, "Senator, they just took a dead girl our of 
^wr car, do you want a ride up the the bridge?" "No", said 
Cewaedy, "I'm going over to town."

Another man named Hewitt said loudly, "Senator Kennedy, 
iicfou aware of the accident?" ■

One of Kennedy's companions said, "Yes, we just heard

<? It seems to me that this was.quite true, since I am fully 
Cowrineed that the driver of the car was Robert Kennedy, not 

TO Kennedy. > - 7 )

|. What gas this terrible secret that forced the Senator from 
ItaMachuse'vts to take th"e blame for an accident which involved 

'th brother; -the former-Senator •from New York? >- t;

■ 5^ t I am sure--it is aot^necessary-to overstate this case. It 
fcietter to leave the police.work where it belongs, and hope- 

the Los Angeles' police and the Edgartown authorities, 
401 rise to the occasion and perform their duty.

r
1

f

fiopyrighted 1975
’Jeorge C. Thomson



‘ ' March-13, 1975
• ?’ . • r» ’ Page One ■

■ " v " .' ■" ■ r 1 \

/ ' /’ 7’ . CONSPIRACY REPORT NO. 'l'(3-1 3-75) ! :

? . Mrs.-Sam "Casey" Gordon, deceased, told me approximately ten
:. (10) years ago, that she. had a woman as a house guest for approx- . 
■ imately one y.ear. The woman's name was Phyllis McGuire, a friend' • 
s of Sam Giancana,' a reputed mobster. . ,

" ■ - . • ' * ' • .1 . ' J' ’

• 1 Casey told both my wife and I, that Marilyn Monroe had coin-
1 cidentally appeared at the Seattle Worlds Fair, and in Reno, Nev­

ada,"when Senator Robert} Kennedy had appeared at these locations 
with his family. She said that when Giancana came to Palm Springs, 

; Miss McGuire made herself immediately available to him. . '

- •. • Casey lived on Crescent Drive, next to my house at 769 Crescent 
’ -which is now leased. I learned from other sources that Sam Gordon, 

Casey's husband was a boyhood friend of Jack Ruby, the original .•< 
. .Jack Ruby from Chicago.- J■wis told by a different source that Ruby 

was found shot to death in.a barrel, and that the Dallas Ruby was 
an imposter. - ' ■ , . ' * ■ . *

’ Recent news accounts have charged that Sam Giancana employed 
one Johnny Roselli to make.repeated attempts on Fidel Castro's life. 

- These attempts were allegedly made at the approximate time of the ..
•Bay of Pigs invasion. (April 17, 1961) . . • 1 ‘ . ‘ .

, When Roselli appeared for sentencing from a conviction r'esul-
■ ting from a card cheating case, Roselli reportedly asked for 1en- 
iency due to his participation in the Castro affair. The Judge ; 
said he did not deserve any "brownie points" for this and sentenced 
him.to prison anyway. ’. ■ ... •* • *

. -The press at present, • has mounted a .campaign of accusation . 
against Federal agencies with respect to their possible participa- 

■ ! tion in-political assassinations. . ■ . • .• '< '

. <• -7 In'my opinion,, these accusations are not entirely justified,
! and I will tell you why. ' . , ' '* . ,

• ,••..1 have firmly established that both .Kennedy/assassinations" *
’ resulted in the death.of persons other than President John Kennedy 

f‘ and. Senator Robert Kennedy., With this in mind let me proceed: : ■

< The occurence of two’ fake, {assassinations lends credence to ’ ' 
•the thought^ that they were engineered in order to conceal those • 
^.responsible for actual assassinations and assassination attempts°

. i In any criminal investigation, motive and timing should never 
be discounted. ■ . i . . ’ . '

■ ’ The press is now suggesting that Fidel Castro had'President .
■ Kennedy shot in retaliation for the attempts on his life. ' ,

- .* f' 
. ; • We now know that, this was not the case. .... , .-. / »,• _!

’ Let us suppose, that the disappearance from public life by ’ 
i- President Kennedy was in fact, due to possible exposure of- the

■ '
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Page Two

attempts on Castro's life and other domestic disclosures related
thereto.

'. The press stated at .first that two Massachusetts men, (Edelman
-• and Walinsky), who were associates of RFK had stated that RFK had 

, . stopped the attempts on Castro's life. The next day the press said 
this was not the case, that it was President Kennedy who stopped the 
operation. . ■ .

' ” The facts are that the operation did take place and that there 
, were six attempts to kill Castro, one of which resulted in the loss

.■ of a boat by gunfire. ' *

( It is of interest that Roselli's lawyer was Grant Cooper, who 
immediately following the Rosellis case, represented Sirhan Sirhan, 
for. the alleged "murder" of RFK. . . ’

• It is apparent that a complete understanding of the Friars ;-u -.1 
;, : . Club Card Cheating Case (Roselli) was of paramount importance in . - 

i t ‘ deal ing wi th Si rhan. . , ■ t ... ’. ;

• Now let us look at the fake assassination of RFK. When the '
1 true facts of this case were revealed on KUSC Radio (Rap Line, .. ' 
Lowell Ponte, April 24, 1970), a law suit was filed by one Ted Charach, • , 

-j that a plumber from Lockheed did the Senator in. • '

. ‘ Time went by and following a discussion at Glendale Colllege
A on June 5, 1 974, that contained some very convincing information, ■ 
“ Los Angeles was again invaded,, this time from Massachusetts and New

York. . . . ■ •

' A former New York'Congressman, Allard Lowenstein, teamed with' 
, a man from UNCLE on KABC Radio to again advance "The Plumber in the- \ 

Pantry", theory of political assassination. ■ > .. . .

; ■ Their intellectual discourse on two way radio was disturbed .. ,
by a caller who called their attention to the coroner ’. report ...

; < which described the deceased in other physical dimensions than • 
.*. • ^ , the good Senator from New York possessed. Ax^,ording to the Los , *.

. /- Angeles Times, RFK was positively shot in the pantry of an old
!"-k • hotel on Wilshire Blvd., on June 5, 1968. Nothing could be far­
.... "..A ther from xhe truth. ■ " ‘ A

.. I'j ^X, ; ^Another invitation to'’Glenda1e College on Febduary 25, 1975,
blew a lot of covers, to coin a phrase. It was pointed out that 
Allard Lowenstein, the advocate.of assassination by plumber had 
employed a secretary who had participated in the joyful reunion
with RFK at Chappaquiddick. Island on July 19, 1969, thirteen ,/

:V •< _ -,., months after RFK was supposed to have been laid to rest after , ‘ •
J, t./. ’ his funeral in St. Patrick's Cathe 'al. :
fV;"4’* a ..... :• • ■ ^fi *• ‘ ' '-.r
•' One thing led to another, and it was soon apparent that in' t
’V;; ' ? '1969;' when bodies were arriving at Travis Air Force Base from ’

Vietnam, Bobby was enjoying the.good 1ife at Chappaquiddick play- ' ■
ground. Bobby's driving ability soon altered this injustice how- • / 
.ever, and he landed upside-down with his mouth full of sea water, 
‘at Poucha Pond. Thus ended the saga of the New Frontier and the .

t; Mystery of Camelot
•A*
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Page Three

On Channel 13 Los Angeles, a man of rapid voice named, 
Sahl teamed with this above mentioned man from UNCLE on the 

• of March 12, 1975 and prepared the American uninitiated and

Mort 
night 
un-

informed public with the coming disclosure that the pantry gunfire 
resulted from- blank cartridges, but to no one's suprise, he hung
on tenaciously to the libel of the 
Aircraft Company in Burbank.

plumbing industry at Lockheed

c
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UNKNOWN SUBJECT ■
SIRHAN B. SIRHAN - VICTIM

Indices of the Los Angeles Division of the FBI 
indicate that from 1964 to the present, Mr. Thomson has 
made-numerous complaints to this division of the FBI, by 
telephone, mail, or in person. Most of these complaints have 
dealt with the theme that President John F. Kennedy was not 
shot in Dallas, Texas; that Senator Robert F. Kennedy was not 
killed at the Ambassador Hotel, in Los Angeles; that there was 
an erroneous identification in the shooting of Governor 
George C. Wallace; and that attempted aircraft hijackings from 
1970 through March 1972 were the responsibility of Arab 
guerrillas. Additional information from several different 
individuals indicates that they too were contacted by Mr.
Thomson with similar complaints. ’

On October 12, 1964, Thomson telephonically contacted 
the Los Angeles Division of the FBI at which time he wanted 
to report he had in his employment a man from South America 
whose name he felt the FBI should have in its files. He 
said he considered the individual completely loyal to the 
United States but "in view of his foreign connections" thought 
his name should be in the possession of the FBI. At that time 
Thomson continued, "Sometimes I think the Russians are reading 
my mind, because things I think in solitude I read later in 
the wwspapers."

In the fall of 1967, a United States Senator 
furnished the FBI with a copy of a communication from Thomson 
in which the latter indicated that after three years investigation 
he had satisfied himself "that the insane lunatic who shot 
and killed at least six people that day" (the day President 
Kennedy was shot in Dallas) was none other than the then 
Vice Resident, Lyndon B. Johnson. Thomson’s letter 
continued, "Let the Department of Justice state publicly 
that I am wrong. To_ bad, They do not dare to beacuse they 
cannot. They have the power, but I have the truth."

On July JO, 1970, George 0. Thomson called this 
office to advise ttet based on his analysis of the autopsy of 
the victim of the shooting at the Ambassador Hotel in 
Los Angeles, he was of the opinion that Senator Robert F. 
Kennedy was not dead, and that Sirhan B. Sirhan was not 
guilty. He said he based his conclusions on.the alleged 
paths of the bullets and the direction in which they were 
supposed to have been fired.

On August 6, 1970, another source, who has furnished 
reliable information in the past, reported that he had 
overheard George C. Thomson state publicly, "President 
John F. Kennedy was never assassinated in Dallas, Texas. The 
person shot in that car was a JFK double."

- 9 -



UNKNOWN SUBJECT
STRHAN B. SIBHAN - VICTIM

During an interview in connection with _ 
another official investigation in May 1974, the person being 
interviewed, reported, he had. received, a telephone call during 
the morning of May 21, 1974, by an individual who introduced 
himself as George Thomson, Consulting Engineer, of Glendale, 
California. This source questioned Thomson's mental 
stability, on the basis of allegations the latter made 
regarding "a conspiracy by the FBI and the police to do away 
with the Symbionese Liberation Army", a characterization 
of which is appended hereto, and Thomson's comment on 
"thought control." He said that Thomson had indicated he 
became aware of a "new medical theory regarding 'thought 
control' which involved a surgical technique applied onto an 
ear."

- 10 ~



appendix

SYMBIONESE LIBERATION ARMY

The Symbionese Liberation Army (SLA) was reportedly 
formed in the Summer of 1973, in California. An SLA 
document captioned, ’’Declaration of Revolutionary War and 
the Symbionese Program,” dated 8/21/73, states ”... Therefore, 
we of the Symbionese Federation of the SLA ... do now, by 
the rights of our children and people and by force of arms 
and with every drop of our blood, declare revolutionary war 
against the fascist, capitalist class. We support by 
force of arms the just struggles of all oppressed people 
for self-determination and independence within the 
United States and the world, and hereby offer to all 
liberation movements, revolutionary workers’ groups and 
peoples' organizations our total aid and support for the 
struggle for freedom and justice for all people and races . . .” 
The SLA has claimed credit for the 11/6/73 assassination of 
Dr. Marcus Foster, Oakland, California, School Superintendent; 
the 2/4/74 kidnaping of Patricia Campbe 1 Hearst, daughter 
of newspaper publisher-owner Randolph A. Hearst; and the 
.4/15/74 robbery of the Hibernia Bank, San Francisco, 
California, in the furtherance of its revolutionary 
objectives. Six members of the SLA were involved in a 
shoot-out with the FBI and Los Angeles, California, police 
on 5/17/74, resulting in their deaths. Although no 
current information has been developed indicating the 
group has been active in areas other than California, other 
groups and individuals have surfaced claiming adherence 
to the SLA's revolutionary tenets.

■Appendix
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Date: 3/24/75

Transmit the following in ______________________ _____________________
(Type in plaintext or code)

AIRTEL
(Precedence)

To: Director, FBI

From: qAP LOS ANGELES (44-2897) unv, __^_^_^_-^^_^_

ATTENTION:
□XKENERAL INVESTIGATIVE DIVISION

EJelVIL RIGHTS SECTION
□ CRIMINAL SECTION

□ INTELLIGENCE DIVISION

Subject: UNKNOWN SUBJECT 
SIRHAN B. SIRHAH - VICTIM
CIVIL RIGHTS

R □ EL □ DIH

□ DAMV □ DAMV-FR

| | EID □ Bomb Threats

□ CRA-64
□ PA 

□ CAA
□ AP

□ PE □ PF

□ Extremist Matters
□ IWFC □ CWAA □ FI

Summary of Complaint: vtX^UoIUBv waUHIutfi V* SHUKjUH, 1528 
Canada Boulevard, Glendale, California, forwarded a letter 
to ABIC, WILLIAM A* SULLIVAN, dated March 14, 1975, a copy of 
which la included in tho enclosed LHM as Page 2* He 
forwarded a carbon copy of the same letter to SA GILBERT G. 
BENJAMIN, in which he had two Xerox enclosures (1) "THE 
CHAPPAiJUIBDIG GOTOU?,” ia included in enclosed LHM as 
Pages 5 and 4j (2) ’’CONSPIRACY RETORT NO. 1 (>15-75)" is 
included in the LHM as Pages 5 through 7* THOMSON has been 
a chronic complainant to this office since 1964, on a variety of 
subjects* Bureau Badiogras of 10/5/64, captioned, "ASSASSINATION

AASj TEXAS,

INDICES: □ Negative 3 See Summary/^ 
ACTION: UACB: / &

ry] No further action beingMgken an

r ‘

, □ FD-376 (Enc. to LHM)
5 • Bureau (Sicl^ ^|hm being submitted
1 ** 1®S Angeles | । Report being submitted

| | Preliminary investigation instituted
(4) I | Limited i nvestigation instituted

I | Investigation continuing

to: r^usA» Los Angele>s
□ Secret Service
□ ATF 

Approved: -------------------------------------------
Special Agent in Charge

Sent M Per




